
Zápis z členské schůze 
ÚP Boxerklubu ČR Hradec Králové 

 
 
sobota 23. února 2013 
hospoda U Lorenců, Čeperka 
začátek: 10.25 
konec: 12.50 
přítomno: 20 členů + 1 host 
schůzi řídil: Petr Vlček 
 
Program 
1. Zahájení a volba komisí 

Petr Vlček přivítal přítomné členy pobočky na výroční členské schůzi a seznámil 
členy s jejím průběhem. Proběhla volba komisí: mandátová (Karel Novák, Eva 
Schunke) – zvolena jednohlasně, návrhová (p. Tichý, p. Keprta) – zvolena 
jednohlasně. Zapisovatelkou byla jednohlasně zvolena Pavla Morávková. Podle 
prezenční listiny bylo konstatováno, že je přítomno 20 členů + 1 host, pro hlasování 
je tedy nadpoloviční většinou 11 členů.  Program výroční členské schůze byl 
doplněn o statistiku zkoušek z výkonu. 
 

2. Zpráva předsedy pobočky 
Josef Morávek ve své zprávě shrnul uplynulý rok 2012, viz zpráva. 
 

3. Zpráva poradce chovu 
Josef Dolejš informoval ve své zprávě o vrzích a odchovech v pobočce: bylo nakryto 
6 fen, z toho zabřezly a porodily 3 feny (1 císařským řezem), 1 nezabřezla, 2 feny 
byly nakryty v závěru roku. Narodilo se 24 štěňat, z toho 1 bílé. Ve zprávě dále 
seznámil i s použitými krycími psy. Konstatoval, že rok 2012 byl chudý na plánovaná 
krytí a na počet narozených štěňat.   
Zhodnotil chovatelské akce – svody dorostu a zkoušky chovnosti a klubovou výstavu 
pobočky z pohledu poradce chovu. Pro nezájem se zkouška vytrvalostní 
neuskutečnila. 
 

4. Zpráva hospodáře pobočky 
Jana Žemličková seznámila členy se stavem na účtech i v pokladně: k 31. 12. 2012 
činila hotovost v pokladně 322 Kč a 48,50 €; zůstatky na účtech 78.710,12 Kč a 
16.000 Kč. Pobočka sponzorovala pro své členy letní výcvikový tábor částkou cca 
12.000 Kč.  
 

5. Zpráva výcvikáře pobočky 
Vladimír Žáček ve své zprávě shrnul výcvikovou činnost v roce 2012. Zhodnotil 
výcvikové setkání, letní výcvikový tábor, na kterém se uskutečnily 2 semináře a dále 
aktivní výcvikovou i závodní činnost Petra Vlčka. 
 

6. Zpráva revizní komise 
Boleslav Půlpán informoval o kontrole hospodaření. Konstatoval, že vše souhlasí se 
zprávou o hospodaření. Navrhoval sloučení bankovního účtu a podúčtu. 
Doporučoval zdražení poplatku na letní výcvikový tábor a upozornil na to, že 
rozpočet je ztrátový. 



 
7. Statistika zkoušek z výkonu 

Petr Vlček informoval o provedené statistice zkoušek z výkonu boxerů v roce 2012.  
 

8. Diskuze 
Josef Dolejš měl kritické připomínky k finanční situaci Boxerklubu ČR, který 
finančně nepodporuje aktivnízávodníky reprezentující Boxerklub ČR ve výkonu. 
Apeluje na členy územní pobočky a na chovatele, aby vyvíjeli větší úsilí při získávání 
nových členů do pobočky. Navrhuje vyhodnocovat výcvikové i chovatelské akce po 
obsahové i ekonomické stránce. Členská schůze pověřila, aby J. Morávek na 
plenárním zasedání Boxerklubu ČR hlasoval proti zvýšení odvodné částky za členy 
územních poboček. Pan Keprta upozornil na problémy v posuzování exteriéru 
boxerů u některých rozhodčích.  Josef Morávek na výboru Boxerklubu ČR upozorní 
na protekční posuzování ze strany některých rozhodčích na výstavách boxerů. 
Hlasování: 18 pro – 0 proti – 2 se zdrželi hlasování. Členské příspěvky pro rok 2013 
zůstávají ve stejné výši. 
 

9. Usnesení 
Návrh na usnesení zpracoval p. Tichý. Usnesení bylo jednohlasně schváleno. 
 
 
Výroční členská schůze: 

a) bere na vědomí volbu komisí mandátové a návrhové, 
b) zprávy předsedy, poradce chovu, hospodáře, výcvikáře, revizní komise, 
c) ukládá výboru uspořádat svody dorostu a zkoušky chovnosti, vytrvalostní 

zkoušku, letní výcvikový tábor a klubovou výstavu ve stanovených 
termínech. 

 
 

Zapsala: Pavla Morávková 


